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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
inspecties op paardenmarkten.
(Ingezonden 19 oktober 2009)

1
Kunt u uiteenzetten wat de reden is
dat data, locaties en aandachtspunten
door de Algemene Inspectie Dienst
(AID)-inspecties bij paardenmarkten
ruim van tevoren bekend worden
gemaakt?1

2
Is bij het besluit om inspecties aan te
kondigen bewust gekozen om dit te
doen bij twee van de grootste
paardenmarkten van Nederland? Zo
ja, kunt u dit toelichten?

3
Hoe verhoudt deze aankondiging van
controle zich tot het
«lik-op-stuk»-beleid dat u voorstaat?

4
Hebben het afgelopen jaar tevens
onaangekondigde inspecties
plaatsgevonden bij paardenmarkten?
Zo ja, met welke frequentie en welk
resultaat? Zo nee, kunt u dit
toelichten?

5
Kunt u toelichten welke
mogelijkheden de AID heeft om
overtreders bij grensovergangen aan
te pakken? Gelden deze ook op het

moment dat de overtreder de grens
reeds is gepasseerd?

1 Horses.nl, 15 oktober 2009: «AID controleert
paardenmarkten»
http://www.horses.nl/horsesnl/nieuws/
12518/aid-controleert-paardenmarkten
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